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 משתתפים:

 יו"ר - מר יעקב קורצקי

 מ"מ יו"ר -  מר מוטי גינדי

 חברה - גב' קרן ברנדס מקסימוב

 מוזמנים:

 מבקר - מר ניסים בן יקר

 ס' יועץ משפטי - עו"ד קרן ג'קמן מזרחי

 מנהל אגף נכסים (הגיע באמצע הישיבה) - מר עינב בן יעקב

 GISאחראית מערכות    - גב' אירה קלימובסקי

 ניהול פרויקטים אגף הנדסה -  גב' רונית סופר

 רכזת נושא תשלומים - גב' אור כהן

 מזכירת הועדה -  גב' לימור נסט

 בהעדר:

 מנכ"לית - גב' פרח מלך

 חברה -גב' הדר שוייצר 

 חברה - אלקוביגב' בת שבע 

 :סדר היום

מתן שרותי תכנון כולל של הקמת בית עלמין מורשה מבנה חד קומתי  – 647/24מכרז פומבי מס' 
 אישור. –לקבורה ועבודות פיתוח (שלב ה) 

 יעקב: רונית בבקשה עדכני אותנו במה מדובר.

לצורך השלמת מסמכים ועדה לבקש מכם אישור לפנות למציעים ורונית: לפני כשבועיים הגענו ל
חסרים ואישרתם לנו. פנינו למציעים והם השלימו את המסמכים כנדרש. עכשיו, אנחנו מבקשים 

 מכם אישורכם לעבור לשלב הראיונות.



 

 

 

 

הועדה מאשרת את בקשת הגורמים המקצועיים, לאחר השלמת המציעים את  החלטה:
 המסמכים החסרים בתנאי הסף, לעבור לשלב הראיונות.

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

 ESRIבקשה להתקשרות בפטור ממכרז לספק יחיד מול חברת סיסטמטיקס נציגת חברת 
 אישור. –העולמית  

 רנה בבקשה תציגי בפנינו את הנושא.ייעקב: א

מזה הרבה שנים שכל שנתיים אנחנו מקבלים אישור ספק יחיד לסיסטמטיקס שהיא אירנה: 
 בישראל.  ESRIחברת בת של 

 קרן מ: למה הם ספק יחיד?

 אירנה: הם החליטו..

 קא הם מבוקשים?וקרן מ: למה אנחנו לא מראיינים עוד חברות בעצם אלא דו

לחברת סיסטמטיקס וזו ההצהרה  ESRIקרן ג: מצ"ב למסמך שלפניכם אישור בלעדיות מ 
 היא הנציג הבלעדי שלהם.  סשסיסטמטיק

 קרו מ: למה הם ספק יחיד?

מייקרו סופט  – ESRIהיא סיסטמטיקס והיא השליח של חברת  GIS את עינב: החברה המנהלת 
לספק את  רק סיסטמטיקס יכולהשמונח לפניכם  ESRIהעולמית. על בסיס המכתב של חברת 

אנו מבקשים את אישורכם  ואף אחד למעט הם לא יכול לתת את השרות הספציפי הזה. השרות
 בעיתונות ובאתר העיריה לשבועיים.לצאת לפרסום 

מחליטה לאשר את  היציאה בנוהל ספק יחיד של חברות סיסטמטיקס וגם : הועדה החלטה
ESRIשיונות לתוכנת ה י, אשר הינם הספקים היחידים מהם ניתן לרכוש את הרGIS  בהם

מבצעים שימוש עובדי העיריה ותושבי העיר, לבקשת הגורמים המקצועיים. הועדה מאשרת 
עדה עם ולגורמים המקצועיים לצאת לפרסום של שבועיים בעיתונות ובאתר ולאחר מכן יחזרו לו

 התוצאות.

 כולם בעד. –: פה אחד הצבעה

 

 יעקב קורצקי

 יו"ר הועדה וס' ר' העיר


